
Til bestyrelsen i Rise Flemløse Sparekasse. 
Jeg tillader mig hermed at fremsende et forslag til vedtægtesændringer til vor sparekasse . 
Hensynet er, som berettet på sidste års møde, at tilgodese repræsentanter med erhverv, 
som ikke tillader 
at tage fri en hel dag. 
Jeg forestiller mig, at samme argument kan bringes i anvendelse for repræsentanter med 
bopæl på Ærø. 
Dog kan mødetid senerelægges i Svendborg, da færgeafgangen herfra er senere end fra 
Ærøskøbing, 
således at der ikke skal bruges en hel dag på at give møde . 
Jeg er ikke vidende om møde-omkostningsniveauet er højere i Svendborg end i Ærøskøbing , 
eller om 
der er aftaler om at støtte lokale servicevirksomheder på Ærø . 
Ej heller om Svendborg domicilet kan rumme et repræsentantskabsmøde . 
Umiddelbart virker det blot reelt, at de ordinære møder fordeles mellem Ærø og 
Svendborg. 
Sparekassen viser desuden flaget i Svendborg. 
Halvårsmøder kan spares væk til fordel for elektronisk halvårsmeddelse . 
Venlig hilsen 
Erling G. Knudsen 


